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Närvarande
Ordförande Jack Vahnberg

Vice Ordförande Matilda Hanes
Kassör Gustav Hallberg

Sekreterare Alexander Jonsson
Skyddsombud Josefine Knutsson

Informationsansvarig Eric Nilsson
Ordförande DP Martin Bergström
Ordförande F6 Anthon Odengard

Ordförande FnollK Hugo Lom
Ordförande SNF Erik Johansson
Ordförande Foc Olle Månsson

Vice Ordförande FARM Alexander Samuelsson

§1 Mötets öppnande Jack öppnar mötet 12:02!

§2 Val av justerare Hugo Lom väljs till justerare.

§3 Runda bordet • Kärnstyret:

– Eric har bokat lokaler till SaFT, har jobbat på kommunika-
tionspolicy.

– Gustav har inte gjort mycket, mailat, TM-jubileum, bokslut.
Bokfört, kontrakt.

– Matilda har varit på NU möte, har haft SaFT-möte,
– Josefine har varit på SU, pratat studentbarometern. Påmin-

ner om att alla ska fylla i studentbarometern.
– Alexander
– Jack har varit på KU, skrivit på kontrakt, arrat TM-jubileum,

varit på möten. Pratat med valberedningen.

• FARM: Förbereder två lunchföreläsningar, tagit foto, var på CHARM.

• FnollK: Har fixat inför kalas och kollat på överlämningar.

• DP: Hade hoffellunch i tisdags, det kom mycket folk, planerar
aspning.

• Foc: Ska köpa flipper på tisdag, behöver hyra en skåpbil för att
transportera det som ökar kostnaden något.

• SNF: Varit på UU och pratat om utvärdering av anmälan till
tentor. Planerat aspning och

• F6: Har haft gasque och planerar aspning.
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§4 F6-aspbudget De har ingen aspbudget som inte är inskickad, Anthon yrkar på att
vi kan ta den nästa vecka. Då det inte är några större ändringar från
tidigare tycker Gustav det funkar bra.

Beslut: Att godkänna förseningen.

§5 Alkoholpolicy Jack informerar om kårens arbete med alkoholpolicy, mer information
kommer komma under våren och den nya kommer börja gälla från start
på nästa läsår.

§6 Övriga frågor

§6.1 Sektionsmöte Alexander J påminner om att sektionsmötet närmar sig och undrar om
det är någon som har något att ta upp på det. Ingen har något för
stunden.

§6.2 SaFT F6 vill ha höjt pris på gasquen, till 110/120 kr. De undrar om sektionen
vill sponsra arrangemanget lite. Priset för SaFT höjdes då det är många
som anmälde sig, till 95 kr. Vi diskuterar mer noggrant nästa vecka.
Gustav skickar budgeten till alla.

§7 Mötets avslutande Jack avslutar mötet 12:25!

Göteborg den

Jack Vahnberg
Ordförande

Göteborg den

Alexander Jonsson
Sekreterare

Göteborg den

Hugo Lom
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
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